
INFORMAČNÝ MATERIÁL 

(Plnenie uznesenia MZ č. 237 z 20.09. 2016) 

 

 Mediálna rada pod vedením predsedníčky Ľudmily Farkašovskej na svojom 

zasadnutí dňa 12. júna 2017 rokovala o materiáloch týkajúcich sa dvojtýždenníka 

Petržalské noviny a TV Bratislava.   

Materiál „Obsahová štruktúra Petržalských novín na 2. polrok rok 2017“ predložila 

šéfredaktorka Gabriela Belanová. Mediálna rada tiež prerokovala vyhodnotenie 

prezentácie Petržalky v oboch zmluvných médiách – Petržalských novinách a TV BA. 

 

Členovia Mediálnej rady jednomyseľne zobrali na vedomie: 

- Vyhodnotenie prezentácie Petržalky v Petržalských n ovinách a TV BA za 1. 

polrok 2017 

 

Členovia Mediálnej rady jednomyseľne schválili: 

– obsahovú štruktúru Petržalských novín na 2. polro k 2017 

– obsahovú štruktúru TV Bratislava na 2. polrok 201 7 

 

 

Vypracovala: Silvia Vnenková 
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A. Vyhodnotenie plnenia Obsahovej štruktúry Petržal ských novín na za 1. 
polrok 2017  

 

Naplánované nosné materiály boli v Petržalských novinách uverejnené. Doplnené 

boli o aktuálne témy, ktoré priniesla každodenná realita. 

Nosnými témami boli: rekonštrukcia MŠ na Vyšehradskej, zimná služba, 

odstraňovanie vrakov, čistota, električka, problematika petržalských panelákov 

(zatepľovanie, údržba, skrášľovanie, možnosti získavania peňazí na rekonštrukcie...), 

hazard, verejné osvetlenie, plavecký maratón a informácie týkajúce sa plavárne 

vôbec, nový psí výbeh a pod.  

Okrem toho redakcia pravidelne vyzývala predsedov poslaneckých klubov, aby sa 

vyjadrovali ku kľúčovým témam, ktoré v Petržalke a medzi jej obyvateľmi rezonovali. 

Takýmito témami boli: hazard v Bratislave, ako poslanci riešia problémy svojich 

voličov – Petržalčanov a spolupráca MČ s mestom. Žiaľ, nie všetci na tieto výzvy 

reagovali, čo mohlo evokovať, že priestor v novinách dostávajú stále tí istí poslanci... 

V novinách našli svoje miesto aj témy, s ktorými prišli samotní poslanci.  Napríklad 

petícia proti výstavbe náhradných nájomných bytov v Petržalke na mestom vybranej 

lokalite, poslanecká iniciatíva pri výstavbe ihriska JAMA, informácia o možnej 

výstavbe rodinného parku (župní poslanci), info o účasti na čistení Petržalky, 

organizovaní MDD a iných akcií pre deti a pod. 

 

B. OBSAHOVÁ  ŠTRUKTÚRA Petržalských novín na 2. pol rok 2017 

JÚL 
- Koniec  školského roka 
- Program na prázdniny 
- Odpočet poslaneckých priorít 
- Spravodajstvo z miestneho zastupiteľstva 
- Informácia o konaní župných volieb a o volebných obvodoch 

 

AUGUST 
- Začíname seriál o kompetenciách župy, ktoré sa dotýkajú aj našej mestskej 

časti 
- Petržalka po prázdninách – čo sa opravilo, zrekonštruovalo 
- Ako pokračujú investičné projekty 

 

SEPTEMBER 
- Budúcnosť dopravy v Petržalke – električky, vlaky, prípadne lanovka, 

dopravné uzly a integrovaná doprava 
- Začiatok školského roka 
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- Prví ubytovaní učitelia v stredoškolských internátoch 
- Spravodajstvo z MZ  
- Aká je budúcnosť nemocnice na Antolskej 

 

OKTÓBER  
- Starostlivosť o seniorov a zdravotne postihnutých – aká je spolupráca so 

župou 
- Odpočet investičných projektov (MŠ Vyšehradská, MŠ Turnianska, Jama...) 
- Pred župnými voľbami – organizačné informácie 
- Mesiac úcty k starším  
- Jesenné upratovanie 

 

NOVEMBER  
- Po župných voľbách – sumár výsledkov s dôrazom na poslancov zvolených za 

Petržalku, ich plány a základné ciele – čo chcú pre Petržalku 
- Spravodajstvo z októbrového MZ 
- Pamiatka zosnulých – základné organizačné informácie, ako to vyzerá na 

petržalskom cintoríne – starostlivosť, doprava, budúcnosť pochovávania 
- Odpočet odstraňovania vrakov a ako to bude pokračovať v zime 

 
DECEMBER 

- Vianočná Petržalka - podujatia 
- Zimná údržba – informácia 
- 2. ročník bowlingového turnaja mestských častí 
- Petržalka v pohybe  

 

Obsahovú štruktúru budeme dopĺňať o aktuálne témy a o návrhy tém z poslaneckých 

klubov. 

                                         

  

 

 


